
 

 

Ambulancer ud af drift? 
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Her i avisen kunne 3/8 læses, at akutlægebilen på Bornholm kommer i drift igen, til 
november, selv om ministeriet 3. juni 2016 meddelte tilsagn om ny bevilling på 6,5 mio. kr.  
 
Vil det sige, at borgerne kan forvente, at hvis regionen ikke lige har styr på planerne for 
ambulance- eller brandberedskabet, må man forvente, at de tages ud af drift i fem 
måneder, indtil regionen har fundet sine ben - naturligvis ikke.  
 
Ud fra regionens undskyldning, at Bornholm nu er dækket som resten af regionen, må 
man spørge, om man vurderer, at der i virkeligheden ikke er brug for akutlægebilen, og 
hvorfor man så har søgt om en ny bevilling?  
 
Molbo-historier begynder at ligne ren fornuft.  
Torben Kjær, Regionsrådsmedlem (Ø) Frederiksværksgade 49, 3400 Hillerød  

Billedtekst: 
 - Situationen med den manglende akutlægebil skaber debat. 
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